
Protokoll styrelsemöte 

Datum: 2014-06-23 

Plats: Klubbhuset 

Närvarande: Carl-Göran Persson, , Mats Johansson, Anders Sundin, Dan Pålsson, Torbjörn 

Berglund och Daniel Sandqvist 

1. Mötets Öppnande 

Ordförande Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utses Carl-Göran Persson 

samt att justera protokollet utses Mats Johansson.  

 

2. Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte lästes upp och godkändes. 

 

3. Ekonomi 

 Ordf. gick igenom aktuell status vad avser ekonomi. 

 Medlemsavgifter och varvsavgifter börjar nu komma in 

 Ekonomi kring brädor börjar nu ta form. För ett inköp måste vi ha full kostnadstäckning då en 

stor osäkerhet vad avser intäktssidan fortfarande är stor vad avser medlemsavgifterna. 

 Hamnföreningen har godkänt att man är medfinansiär vad avser de driftkostnader som 

uppstår för toaletten i klubbhuset ( enligt förslag idag 5000 kr med en indexuppräkning för 

varje år). Ordföranden kommer ge förslag om tillägg till ett sådant avtal där hamnföreningen 

är medfinansiär vid uppkomna skador som uppstår och som idag belastar SSS. 

 

4. Inkommen Post 

Anders gick igenom sjöräddningssällskapets protokoll från genomfört möte. En båt 

kommer att visas upp under storsjö yran (Ons-Sön.) 

Bingoalliansen  höll årsmöte den 12 juni. SSS hade ingen representation på detta 

möte. 

Båtens dag kommer att hållas den 28 juni. Anders D och Lotta kommer fixa jollar och 

C55. Asbjörn samordnar kölbåtar. 

 

5. Rapporter 
 
Kölbåt:  Inget att rapportera 
Jolle: Felicia har deltagit i Internationella tyska mästerskapssegling i 49:ers 
 Linus  och Elias i Tjeckien och tävlar bästa båt från 20 länder deltager. 
Anläggning: Hamnföreningen kommer att lägga upp bommar bakom mastskjulet på 
varvet. Anders  
Hemsidan:  Mats kommer att kontrollera att Samlings adressen till styrelsen fungerar 
  

6. Övriga frågor 



 

 Fråga från hamnföreningen om mastkranen är SSS angelägenhet. Efter att kollat upp 
detta med föreningsmedlemmar så är läget så att det finns en överrenskommelse 
mellan gamla hamnkommittén  och kommunen att driften av kranen skall skötas av 
hamnkommittén. Hamnkommittén har nu övergått till ny hamnförening så också drift 
och besiktning av mastkranen. Det finns ju även motorseglare med mast som 
använder kranen och som inte tillhör SSS varför SSS anser att det ska fortsätta att 
skötas av hamnföreningen. 

 Beredskap under semesterperioden:  Carl-Göran Persson, Anders Sundin samt Daniel 
Sandqvist är kontaktpersoner under semesteruppehållet. 

7. Mötet avslutas 
Nästa styrelsemöte hålls den 1 sep.  

 

 
 

Justerat 

Mats Johansson 


